
    

 

RONDVRAAG COMMISSIE     
 

Vragen voor de rondvraag in de commissievergadering REF van  20 februari 2020 

Onderwerp: meldingen van burgers 

Aanleiding:  

1. Van verschillende mensen hebben we vernomen dat de bestrating in de toegang 

tot de parkeerplaats naast “de Bakker”  in de Past. Spieringsstraat ter hoogte van 

de Odilliastraat erg ongelijk is. Een aantal mensen is daar gevallen.  

Medewerkers van de buitendienst zijn hierop geattendeerd, maar dat heeft tot nu 

niet tot een gemeentelijke actie geleid. Enigszins wrang is dat aan de andere kant 

van de parkeerplaats bij een toegang een bord is geplaatst met daarop de tekst: “ 

ongelijke bestrating”.  

 

2. Op 16/9, 8/10,1/11 en 7/11 heeft een burger  (naam en dossiernummer bekend 

bij gemeente)  melding gedaan via Buitenbeter van een aanhanger, die gezien de 

data maandenlang langs de openbare weg is geparkeerd. Begin november werd 

terug gemeld, dat de eigenaar de aanhanger zou verwijderen. In december werd 

echter weer gemeld dat de zaak nog in behandeling was en half december werd 

gemeld dat de zaak niet opgelost kon worden.  

 

Vragen: 

Ad 1.  

1. Is de gemeente op de hoogte van de gevaarlijke bestrating in de toegangspoort 

naar de parkeerplaats. Waarom is er dan niets mee gedaan? 

2. Is het noodzakelijk dat alleen meldingen rechtstreeks aan de gemeente en via 

Buitenbeter in behandeling worden genomen of wordt op een andere manier 

onveilige situaties geïnventariseerd?   

3. Heeft de centrummanager hier een rol in? 

4. Wordt de bestrating bij de toegangen gelijk gelegd, zodat bezoekers veilig over 

straat kunnen? 

 

Ad 2. 

Aannemende dat het langdurig stallen van een aanhanger langs de openbare weg 

illegaal is, vragen wij ons het volgende af:   

1. Tussen de eerste melding en de reactie van de gemeente zitten bijna 2 maanden 

tijd. Waarom duurt het zo lang voordat de gemeente in actie komt en er een 

melding komt van de gemeente?.  

2. Bent u het met de SP eens dat dit niet goed is voor het vertrouwen in de 

gemeente?  

3. Blijkbaar heeft handhaving geen zin gehad. Laat de gemeente dit dan rusten of 

heeft zij nog meer mogelijkheden?   

 



    

 

Datum indiening: 17 februari 2020 

 

Indiener  Gerard Bus , fractie SP  

 

 

 

 

 


